



ESF1-6190



MEDICAL FURNITURE



MULTIPURPOSE CART



Length: 0.90M

Width: 0.70M

Height: 1.20M

Multifunction cart with: 4 drawers in epoxy painted steel, 1 abs extending table, 1 abs 10 liters waste bin, 1 grey abs catheter and probe holder the self-bearing monocoque body is made of steel sheet coated with antimould epoxy powders. drawers are made of steel, with anti-mould epoxy powder coating, and are equipped with: central locking system, silent sliding system on metal tracks and rollers, end stoppers. the tabletop is made of technopolymers and has no sharp edges for an easy use during cleaning and disinfecting. Push handle in stainless steel, fully integrated in the frame. 4 casters, 2 with brake, \varnothing 125mm (anti-static on demand), non-marking, anti-thread, mounted on swiveling bearings, 4 pvc non-marking bumpers

INOX version:



ESF1-6190.01

CHARIOT MULTIFONCTION



Longueur: 0.90M

Largeur: 0.70M

Hauteur: 1.20M

Chariot multifonction avec: 4 tiroirs en acier peint époxy, 1 table à rallonge en abs, 1 poubelle en abs 10 litres, 1 en abs gris cathéter et porte-sonde le corps monocoque autoportant est en tôle d'acier revêtue de poudres époxy antimouillage. les tiroirs sont en acier, avec revêtement en poudre époxy anti-moisissure, et sont équipés de: système de verrouillage central, silencieux système coulissant sur rails et rouleaux métalliques, butées d'extrémité. le dessus de table est fait de technopolymères et n'a pas d'arêtes vives pour une utilisation facile lors du nettoyage et de la désinfection. Poignée de poussée en acier inoxydable, entièrement intégrée dans le cadre. 4 roulettes, 2 avec frein, \varnothing 125mm (antistatique sur demande), non tachant, anti-filetage, monté sur roulements pivotants, 4 pvc pare-chocs non marquants

Version INOX:



ESF1-6190.01



ESSE3 srl, Via Garibaldi 30
14022 Castelnuovo D.B. (AT)
Tel +39 011 99 27 706
Fax +39 011 99 27 506
e-mail esse3@chierinet.it
web: www.esse3.dreamgest.com

